
Temat na czasie

Europoseł Bogdan 
Marcinkiewicz: 
Skala wykorzystania 
węgla na świecie 
ciągle rośnie.
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Wiedza skąpo 
cedzona
Nikt rozumny nie jest zaintere-
sowany niszczeniem firmy, ale 
reglamentowanie partnerom 
społecznym i załogom informacji 
na pewno nie służy odpowiedzial-
nym postawom – mówią liderzy 
związkowi z Kompanii Węglowej.
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Nie będzie 
masowych 
zwolnień górników

S e k r e t a r z 
stanu w Mi-
n i s ters tw ie 
Gospodarki 
Tomasz Tom-
czykiewicz.
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Specjalnie dla 
Nowego Górnika

Marek Uszko, 
w i c e p r e z e s 
Kompanii Wę-
glowej, koor-
dynator prac 
zarządu KW: 
W trudnej sy-
tuacji, w jakiej 

znajduje się nasza firma, warun-
kiem wyjścia z zapaści jest dobra 
współpraca ze stroną społeczną i 
obopólne wzięcie odpowiedzial-
ności za przyszłość Kompanii.
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KOPEX stworzył 
w Pekinie Centrum 
Badań i Rozwoju

Józef Wolski, prezes KOPEX 
SA: Kompleks ścianowy „Mikrus” 
przeznaczony dla pokładów cien-
kich jest strzałem w dziesiątkę.
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Katowice. Wicepremier w Kompanii Węglowej

Bez zwolnień w kopalniach
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Wicepremier, minister gospodarki Janusz Piechociński był 16 listopada w Katowicach. W budynku 
Kompanii Węglowej spotkał się z zarządami spółek węglowych. W czasie konferencji prasowej 
zapowiedział zamykanie najbardziej nierentownych ścian wydobywczych w kopalniach węgla 

kamiennego. Z eksploatacji mają zostać wyłączone te, w których produkcja przynosi ponad 30 zł 
i więcej straty na tonę, ale zapewnił, że kopalnie nie będą zamykane. Na pytanie: co będzie z kopalniami, 

w których wszystkie ściany przynoszą duże straty, odpowiedział, że można łączyć kopalnie albo 
przenosić górników do innych kopalń. Wicepremier zapewnił, że węgiel jest bardzo ważnym paliwem 
dla polskiej energetyki, a górnictwo węgla kamiennego jest bardzo ważną gałęzią gospodarki. Relacja 

z wizyty wicepremiera w następnym numerze Nowego Górnika.


